
Z á p i s n i c a  6/2019 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 02.09.2019 

 

Prítomní : Ing. Miroslav Sisák, Mgr.. Katarína Baltesová, Ing. Alexandra Balteszová, Ing. Ján 

Kavulič, Ing. Matúš Lukáč, Ing. Marcela Mártonová, Iveta Janíčková, Mgr. Patrícia Osmolská, 

Ospravedlnení: Miroslav Jesenský, Pavol Sepeši 
 

K bodu 1: 

 

      Zasadnutie OZ otvoril a viedol starosta obce p. Ing. Miroslav Sisák  

 

K bodu 2: 

Starosta obce Ing. Miroslav Sisák prítomných poslancov oboznámil s programom 

zasadnutia: 
 

Program rokovania Obecného zastupiteľstva dňa 02.09.2019: 

1.  Otvorenie 

2.  Schvaľovanie programu rokovania 

3.  Určenie zapisovateľa zápisnice 

4.  Návrh a voľba overovateľov zápisnice 

5.  Návrh a voľba návrhovej komisie 

6.  Kontrola plnenia uznesení 

7.  Správa hlavného kontrolóra č. 6/2019  o finančnej kontrole  

8. Individuálna výročná správa obce Nižná Myšľa za rok 2018 – písomný dokument 

9. Správa audítora za rok 2018 – písomný dokument 

10. Schvaľovanie VZN č. 3/2019 o poskytovaní dotácií z rozpočtu obce  

11. Schvaľovanie  Dodatku č. 1 k VZN č. 2/2019 o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 

v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Nižná Myšľa 

12. Schvaľovanie Dodatku č. 1 k VZN č. 1/2019 o miestnych daniach a miestnom poplatku za 

komunálne odpady a drobné stavebné odpady na území obce Nižná Myšľa 

13. Prerokovanie žiadosti o poskytnutie dotácie na dobudovanie Kalvárie pod kostolom sv. 

Mikuláša 

14. Prerokovanie žiadosti o poskytnutie dotácie na obstaranie materiálu v areáli archeologického 

výskumu 

15.  Prerokovanie žiadosti o poskytnutie dotácie na prevádzku Futbalového klubu 

16. Prerokovanie žiadosti o odkúpenie novovzniknutých pozemkov parc. č. 1181/3 a 1181/4, ako 

prípad hodný osobitného zreteľa 

17. Prerokovanie možnosti zapojenia obce do projektu združenia MAAS, v súvislosti s poskytnutím 

finančných prostriedkov pre rekonštrukciu rigolov na uliciach Družstevná a Strmá 

18. Informácia o podpísaní Zmluvy o nájme pozemku parc. č. 1796 a 1801 pre o. z. Collegium 

Myssle v zmysle uznesenia č. 12/05/19 o výmere 2052 m² 

19. Rozpočtové opatrenie obce č. 4/2019 

20.  Správa o plnení úloh Komunitného plánu sociálnych služieb obce Nižná Myšľa za rok 2018 

21.  Prerokovanie informácie o doručení uznesenia Okresného riaditeľstva PZ Košice – okolie  

22.  Interpelácie poslancov 

23. Rôzne 

24. Prijatie uznesenia 

25. Záver 

 

Tento bod programu prítomní poslanci schválili. 

hlasovanie za:  Mgr. Katarína Baltesová, Ing. Ján Kavulič, Ing. Matúš Lukáč, Ing. Marcela 

Mártonová, Iveta Janíčková, Mgr. Patrícia Osmolská, 



K bodu 3: 

      

Za zapisovateľku zápisnice bola určená Mgr. Jarmila Matisová 

hlasovanie za:  Mgr. Katarína Baltesová, Ing. Ján Kavulič, Ing. Matúš Lukáč, Ing. Marcela 

Mártonová, Iveta Janíčková, Mgr. Patrícia Osmolská, 

 

K bodu 4: 

 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí   Ing. Ján Kavulič, Ing. Matúš Lukáč 

hlasovanie za:  Mgr. Katarína Baltesová, Ing. Ján Kavulič, Ing. Matúš Lukáč, Ing. Marcela 

Mártonová, Iveta Janíčková, Mgr. Patrícia Osmolská, 

 

K bodu 5: 

 

Za členov  návrhovej  komisie boli navrhnutí Mgr. Katarína Baltesová, Mgr. Patrícia 

Osmolská 

hlasovanie za:  Mgr. Katarína Baltesová, Ing. Ján Kavulič, Ing. Matúš Lukáč, Ing. Marcela 

Mártonová, Iveta Janíčková, Mgr. Patrícia Osmolská, 

 

K bodu 6: 

Kontrola uznesení:  

 

Uznesenie č. 05/03/19 

Starosta obce informoval o zaslaných výzvach neplatičom, väčšina z nich reagovala pozitívne 

a svoj záväzok voči obci uhradila resp. sa dohodli na splátkovom kalendári, ostatní, ktorí 

nereagovali aj napriek opakovanej výzve, budú posunutí právnemu zástupcovi obce na 

vymáhanie pohľadávok 

 

K bodu 7: 

 

Poslanci OZ  vzali  na vedomie Správu hlavného kontrolóra obce  z vykonanej kontroly č. 

6/2019 o finančnej kontrole v súvislosti s legislatívnou zmenou tried zamestnancov a ich iným 

zaradením   - písomný dokument . 

 

K bodu 8: 

 

Poslanci OZ  vzali na vedomie Individuálnu výročnú správu obce Nižná Myšľa za rok 2018 – 

písomný dokument   - písomný dokument . 

 

K bodu 9: 

 

Poslanci OZ vzali na vedomie Správu audítora  za rok 2018 – písomný dokument 

 

K bodu 10: 

V tomto bode prítomní poslanci prerokovali a schválili  návrh VZN č. 3/2019 o poskytovaní 

dotácií z rozpočtu obce  - písomný dokument, z dôvodu aktualizácie a zmeny legislatívy. 

hlasovanie za:  Mgr. Katarína Baltesová, Ing. Ján Kavulič, Ing. Matúš Lukáč, Ing. Marcela 

Mártonová, Iveta Janíčková, Mgr. Patrícia Osmolská, 



 

 

K bodu 11: 

Poslanci prerokovali a schválili  návrh Dodatku č. 1 k VZN č. 2/2019 o výške príspevku na 

čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti 

obce Nižná Myšľa – písomný dokument, príspevok na stravné zo strany zamestnávateľa je 55%.   

hlasovanie za:  Mgr. Katarína Baltesová, Ing. Ján Kavulič, Ing. Matúš Lukáč, Ing. Marcela 

Mártonová, Iveta Janíčková, Mgr. Patrícia Osmolská, 

 

 

K bodu 12: 

 

Návrh Dodatku č. 1 k VZN č. 1/2019 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady na území obce Nižná Myšľa – písomný dokument bol 

prerokovaný a schválený z  dôvodu doplnenia možnosti zakúpiť si jednorazové vrecia 

s označením spoločnosti KOSIT, a. s., v hodnote 1,62 €/ks, v ojedinelých prípadoch, keď 

nepostačuje KUKA nádoba. 

hlasovanie za:  Mgr. Katarína Baltesová, Ing. Ján Kavulič, Ing. Matúš Lukáč, Ing. Marcela 

Mártonová, Iveta Janíčková, Mgr. Patrícia Osmolská, 
 

K bodu 13: 

Poslanci schválili poskytnutie dotácie na  základe písomnej  žiadosti Rímskokatolíckeho 

farského úradu sv. Mikuláša v Obci Nižná Myšľa na dobudovanie Kalvárie pod kostolom sv. 

Mikuláša vo výške 2 000,- €, je vyhlásená taktiež verejná zbierka, dotácia bude vyúčtovaná ku 

koncu roka 2019 

hlasovanie za:  Mgr. Katarína Baltesová, Ing. Alexandra Balteszová, Ing. Ján Kavulič, Ing. 

Matúš Lukáč, Ing. Marcela Mártonová, Iveta Janíčková, Mgr. Patrícia Osmolská, 

 

 

K bodu 14: 

 

Poslanci prerokovali a schválili poskytnutie dotácie na základe písomnej žiadosti o obstaranie 

materiálu v areáli archeologického výskumu pre Collegium Myssle, o. z. vo výške 500,- € 

hlasovanie za:  Mgr. Katarína Baltesová, Ing. Alexandra Balteszová, Ing. Ján Kavulič, Ing. 

Matúš Lukáč, Ing. Marcela Mártonová, Iveta Janíčková, Mgr. Patrícia Osmolská, 
 

K bodu 15: 

V tomto bode poslanci OZ prerokovali poskytnutie dotácie na základe písomnej  žiadosti  pre 

Futbalový klub Geča vo výške 1 200,- €, jedná sa o dotáciu pre FK v jesennej časti súťaže, FK 

Nižná Myšľa vopred uzatvorila dohodu o vzájomnej spolupráci s FK Geča pri zabezpečovaní 

športových aktivít v Obci Nižná Myšľa 

hlasovanie za:  Mgr. Katarína Baltesová, Ing. Alexandra Balteszová, Ing. Ján Kavulič, Ing. 

Matúš Lukáč, Ing. Marcela Mártonová, Iveta Janíčková, Mgr. Patrícia Osmolská, 

 

 

 



K bodu 16: 

 

Poslanci prerokovali a schválili  zámer odpredaja novovzniknutých pozemkov v k. ú. Nižná 

Myšľa  -  LV č.  652 parc. č. 1181/3 o výmere 250m² a 1181/4 o výmere 32 m² zastavaná plocha 

a nádvorie, k. ú Nižná Myšľa, predkladateľom žiadosti o odkúpenie týchto pozemkov bol p. 

Maršálek, ktorý apeloval na kúpu hodnú osobitného zreteľa, o pozemok má záujem po 

predchádzajúcej žiadateľke, p. Kimlerovej, ktorá medzi časom od zmluvy odstúpila, ešte pred 

jej podpisom. OZ navrhlo najprv zrušiť uznesenie o predaji pozemku parc. č. 1181/3, 

evidovanom na LV č. 652, k. ú. Nižná Myšľa č. 18/04/19, zo dňa 25.04.2019 a následne navrhlo 

schváliť zámer odpredať vyššie uvedené pozemky vo vlastníctve obce a odpredať, cenu za 

odpredaj stanoviť z titulu hodného osobitného zreteľa. 

hlasovanie za:  Mgr. Katarína Baltesová, Ing. Alexandra Balteszová, Ing. Ján Kavulič, Ing. 

Matúš Lukáč, Ing. Marcela Mártonová, Iveta Janíčková, Mgr. Patrícia Osmolská, 

 

  
 

K bodu 17: 

Starosta obce prítomných informoval o možnosti zapojenia sa obce do výzvy MAS, v súvislosti 

s poskytnutím nenávratných finančných  prostriedkov pre rekonštrukciu rigolov. Na základe 

spracovanej projektovej dokumentácie išlo by o rigoly na uliciach Družstevná a Strmá. 

Uvedené rigoly sú v havarijnom stave potrebné je ich rekonštruovať už dlhší čas, avšak 

doposiaľ nebola takáto možnosť získať nenávratné finančné prostriedky z iných zdrojov. 

S týmto návrhom prítomní súhlasili. 

hlasovanie za:  Mgr. Katarína Baltesová, Ing. Alexandra Balteszová, Ing. Ján Kavulič, Ing. 

Matúš Lukáč, Ing. Marcela Mártonová, Iveta Janíčková, Mgr. Patrícia Osmolská, 

 

K bodu 18: 

Poslanci vzali na vedomie informáciu o podpísaní Zmluvy o nájme pozemku v k. ú. Nižná 

Myšľa  parc. č. 1796 a 1801 pre o. z. Collegium Myssle v zmysle uznesenia č. 12/05/19 

o výmere 2052 m² 

 

K bodu 19: 

V tomto bode poslanci prerokovali a schválili rozpočtové opatrenie č. 4/2019, rozpočet sa 

upravuje o nákup vodobankomatu a navýšenie výdavkov o náklady spojené s inštaláciou 

kamerového systému, z dôvodu poplatku pre VSD za pripojenie kamier na 220V.  Rozpočtové 

opatrenie prítomní schválili  podľa  návrhu, ktorý tvorí prílohu zápisnice. 

hlasovanie za:  Mgr. Katarína Baltesová, Ing. Alexandra Balteszová, Ing. Ján Kavulič, Ing. 

Matúš Lukáč, Ing. Marcela Mártonová, Iveta Janíčková, Mgr. Patrícia Osmolská, 

 

K bodu 20: 

Prítomní poslanci vzali na vedomie Správu o plnení úloh Komunitného plánu sociálnych 

služieb obce Nižná Myšľa za rok 2018 

 

K bodu 21: 

 

Hlavná kontrolórka obce pripravila prítomným informáciu v súvislosti s doručením Uznesenia 

Okresného riaditeľstva PZ Košice – okolie – zo dňa 13. 2. 2019, kedy bolo  vyšetrovateľom PZ 



začaté trestné stíhanie pre prečin porušovania povinnosti pri správe cudzieho majetku  podľa § 

237 ods. 1 a ods. 2 písm. a) Trestného zákona. Uznesením č. 3Tp/12/2019 trestné stíhanie bolo 

zastavené: „V zmysle vyššie uvedeného uznesenia Okresného súdu Košice – okolie, bol 

ustanovený opatrovník na vykonávanie oprávnení poškodeného a na uplatnenie nároku na 

náhradu škody po začatí trestného stíhania, a to hlavný kontrolór obce Nižná Myšľa, Terézia 

Kinlovičová. Trestné stíhanie v súvislosti s podozrením na nezrovnalosti pri rekonštrukcii 

cestných priekop na uliciach Skladná a Pri Hornáde v Obci Nižná Myšľa, ktorou mala byť 

spôsobená škoda na majetku obce cca 10 357,41 € bez DPH, bolo po vypočúvaní svedkov 

a znaleckého dokazovania zastavené.“ Znaleckým dokazovaním na základe predloženej 

projektovej dokumentácie bolo zistené, že obec počas realizácie Rekonštrukcie cestnej 

priekopy na Skladnej ulici a ulici Pri Hornáde ušetrila finančné prostriedky vo výške 

17 389,11,-€!! 

Prítomní poslanci vzali na vedomie túto informáciu. 

 

K bodu 22: 

 

- Ing. Balteszová informovala v bode rôzne poslancov o materskej škôlke, novinkou je 

pre začínajúce deti  adaptačné obdobie. V prvý školský deň vznikli malé 

nedorozumenia, ale následne sa všetko dalo do poriadku. Poslanci sa zhodli v potrebe 

lepšej propagácie škôlky, aby bola zaujímavá pre rodičov našich detí, keď sa rozhodujú 

pre výber predškolského zariadenia, 

- ďalej informovala o pohybe áut  po hrádzi pri Hornáde, navrhla , aby správca hrádze 

osadil rampu, prípadne inú prekážku, a tak zamedzil uvedenému pohybu áut 

- Ing. Lukáč informoval poslancov o obhliadke bytoviek na Hlavnej ulici a priľahlých 

obydlí, ktoré sa uskutočnilo za účasti policajných zložiek, kontrolovali sa aj občania 

žijúci v danej lokalite z dôvodu ich trvalého resp. prechodného pobytu  

- p. Janíčková informovala o pozitívnej zmene v Potravinách oproti bytovkám, 

prevádzkovateľke bol upravený prevádzkový čas potravín, ktorý sa snaží dodržiavať, 

avšak sú obdobia, kedy musí situáciu ukľudniť až policajná hliadka, najmä vo večerných 

hodinách sa niektorí občania domáhajú obsluhy aj po záverečnej a pretrváva tam hluk,  

- Mgr. Baltésová informovala o pozitívnom ohlase v súvislosti s uložením kontajnera na 

bioodpad v hornej časti obce, je to efektívne, že sa strieda miesto jeho uloženia na oboch 

stranách obce,  

- Ing. Kavulič navrhol rokovanie s Urbárskou spoločnosťou v súvislosti s prenájmom 

pozemkov na realizáciu Zberného dvora, ak by sme v budúcnosti uvažovali nad touto 

alternatívou, 

- Ing. Kavulič navrhol vyvíjať väčšiu aktivitu pri organizovaní brigád, z dôvodu nízkej 

účasti resp. malého záujmu  občanov obce o dobrovoľné brigády pri zveľaďovaní obce 

- Mgr. Baltésová pripomenula, že občania sú zvyknutí vykladať bioodpad pred svoje 

dvory a záhrady, ktorý následne zbiera obecný traktor, navrhla v budúcnosti do VZN 

zahrnúť poplatok, v prípade väčšieho jednorazového odberu bioodpadu,  

K bodu 23 

- p. Oberle informoval  o vysokej tráve na jeho pozemku, ktorý je v lokalite Konopiská, 

kde boli z dôvodu mimoriadnej situácie v roku 2010 dočasne uložené obytné 

kontajnery, starostom obce bolo prisľúbené pokosenie uvedeného pozemku, 



- p. Grendelová poďakovala za osadenie informačných tabúľ pre smer múzeum 

a archeologickú lokalitu. Zaznamenala pozitívne reakcie zo strany návštevníkov  

- starosta obce informoval o zavedení zberu použitých olejov v našej obci, nádoby na olej 

budú na dvoch stanoviskách, a to pri Obecnom úrade a na Hlavnej ulici pred novinovým 

stánkom p. Mitra 

- starosta informoval o zverejnenej výzve na získanie prostriedkov k realizácii 

chodníkov, výzva vyšla pre obce s marginalizovanými skupinami obyvateľov, ak by 

sme sa chceli zapojiť, mali by sme to stihnúť do 15.11., avšak najprv je potrebné 

zrealizovať rekonštrukciu rigolov   z dôvodu  postupnosti prác 

- v najbližšom období pripravujeme akcie „Šarkaniáda“, športové podujatie „Beh 

Myšľou“,  

- Ing. Lukáč informoval o možnosti zapojiť sa do  ďalšieho ročníka Polievkového 

festivalu, ktorý sa uskutoční v októbri v Košiciach, 

- starosta informoval o rokovaní s vedením Správy ciest KSK, ohľadne rekonštrukcie 

cesty na žel. stanicu, predpokladaný náklad na opravu je 180.000,- eur, momentálne sa 

pripravujú podklady pre vypísanie VO na realizáciu opravy 

- p. Oberle navrhol spriechodniť rigol od Školskej ulice, pri návalových dažďoch steká 

voda z hornej časti až pod Kultúrny dom,  

- Ing. Lukáč zisťoval počet vlastníkov pod ihriskom na ul. Kopaničnej, navrhoval 

postupne vysporiadať vlastnícke podiely, aby parcely pod  ihriskom  patrili obci a mohli 

sme ho zmodernizovať, prípadne vytvoriť z neho multifunkčné ihrisko, bol by to 

zdĺhavý proces, keďže je na daných parcelách veľa vlastníkov a obec má obmedzené 

finančné možnosti. 

K bodu 24 

Členka návrhovej komisie prečítala prítomným znenie Uznesenia zo zasadnutia 02.09.2019. 

 

K bodu 25 

Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie rozpustil. 

 

 

 

Overovatelia: 

Ing. Ján Kavulič, v. r.   

Ing. Matúš Lukáč, v. r.   

 

 

 

           Ing. Miroslav Sisák, v. r.  

                starosta obce 


